

ADDITIONAL PRODUCT INFORMATION

产品附加信息

Manufacturer: De'Longhi Appliances S.r.l.; Via L. Seitz, 47; 31100 TREVISO – Italy

制造商: 意大利德龙股份有限公司

Product Category: Pump Espresso Coffee Machine (type EC9155 series)

产品类别: 半自动咖啡机 (型号 EC9155 系列)

Intended Use of the product: The appliances is intended to brew a wide variety of coffee, milk and hot water beverages. For further information on correct use and maintenance refer to User Manual.

产品用途: 此产品用于制作多种咖啡, 牛奶和热水。如需进一步了解有关正确使用、维护机器的信息, 请参考产品说明书

Reference to Specific Name or Type of the product and Production Date are in the Rating label.

产品的名称、型号和生产日期请参考产品标贴



The product complies with the relevant requirements applicable to this product specified in GB 4806.1-2016 "National Food Safety Standard – General Safety Requirements on Food Contact materials and their Products", GB 9685 – 2016 "National Food Safety Standard – Standard of Use of additives for food contact materials and their products" as well as the specific National Food Safety Standard on material that can come into contact with food included in such product:

Material		Regulation Reference
Glass	NA	GB 4806.5-2016
Plastic	POM, SAN, ABS, PP, PPS, PPA ,PA66+30%GF. PA66, PPH, PTFE, PA66+PA6I/6T+40%GF, PA6, PA6I/6T, PBT+35%GF	GB 4806.7-2016
Metal materials and Stainless steel	AISI304/06Cr19Ni10, AISI302/1Cr18Ni9	GB 4806.9-2016
Rubber and silicone	SILICON RUBBER, NBR, FKM RUBBER	GB 4806.11-2016

此产品符合中国的相关食物接触产品的法律:

GB4806.1-2016 食品接触材料及制品通用安全要求

GB9685-2016 食物接触材料及制品用添加剂使用标准

材料		符合标准
玻璃	NA	GB 4806.5-2016 玻璃制品
塑料	POM, SAN, ABS, PP, PPS, PPA ,PA66+30%GF. PA66, PPH, PTFE, PA66+PA6I/6T+40%GF, PA6, PA6I/6T, PBT+35%GF	GB 4806.7-2016 食物接触用塑料材料及制品
金属和不锈钢	AISI304/06Cr19Ni10, AISI302/1Cr18Ni9	GB 4806.9-2016 食物接触用金属材料及制品
橡胶和硅胶	硅橡胶, 氟橡胶, NBR	GB 4806.11-2016 食物接触用橡胶材料及制品

